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 Van de voorzitter
We hebben het jaar 2022 achter ons gelaten. We kijken terug op een jaar waarin we de COVID-19 beperkingen mochten 
beëindigen maar er hele hoge energietarieven voor terugkregen; een uitdaging voor onze penningmeester. 
Op de valreep van het oude jaar heeft Freek Reinders ons ledenportaal op de website op fraaie wijze in een nieuw jasje 
gestoken en kan nu nog beter als handige app op de mobiele telefoon gebruikt worden. Op onze traditionele 
Nieuwjaarsborrel op de eerste dag van het nieuwe jaar zijn drie leden op bijzondere wijze in het zonnetje gezet. Misha 
Nuis kreeg de Ab Heijting Vrijwilligersschaal, Hélène Ooink kreeg de Jappe Zijlstra Wisselbokaal voor de meest 
strijdlustige roeier en Jan Mensink kreeg de Van Wankum Coachhoorn. Het jaar 2023 wordt een bijzonder jaar want we 
gaan beslissen of we de Nieuwe Nieuwe Loods gaan verbouwen. De Commissaris Gebouw heeft de afgelopen jaren met 
het Bestuur en de Commissie Nieuwe Nieuwe Loods hard gewerkt aan de plannen. Er ligt een mooi ambitieus plan met 
meer ruimte voor boten, ergometers en werkplaats. Een beslissing waarvoor ik alle leden oproep om erover mee te 
denken en om gezamenlijk de verantwoordelijkheid voor het plan en de financiering te dragen. We gaan er een heel 
mooi jaar van maken. Het wedstrijdseizoen gaat beginnen. Onze eerste Trial en de 48e Van Oord Winterwedstrijden op 
de Schie en daarna de Heineken en De Head op de Amstel komen er aan. Ik zie er naar uit iedereen op en langs het 
roeiwater te zien! 

Laat het AJAJO gehoord worden! 

Ronald Vuijk, voorzitter 

 



  Paul Veenemansprijs
Verslag van de wedstrijd in een gesprek met Misha Nuis en Wouter Op den Velde (zie foto’s) 

Misha: jij hebt ook meegedaan toch Wouter? Wanneer was de wedstrijd ook alweer? Wouter: 12 en 13 november ‘22. 

Wie is Paul Veenemans eigenlijk? Paul Veenemans (1947-1973) was een echt multitalent in de sportwereld. In 1972 nam 
hij in een twee zonder deel aan de Olympische spelen in München. Maar ook in het wielrennen, schaatsen en hardlopen 
blonk hij uit. Helaas overleed hij op 26-jarige leeftijd tijdens een auto-ongeluk. Ter nagedachtenis aan hem is de PVP in het 
leven geroepen. 

Hij was goed in vier sporten? Ja zeker. In die tijd waren er nog geen ergometers waardoor er meer verschillende sporten 
werden beoefend om fit te blijven in de wintermaanden. 

Kan je nog wat meer vertellen over de wedstrijd? Dit is een wedstrijd die elk jaar door een andere vereniging wordt 
georganiseerd en bestaat uit vier onderdelen waarvan er minimaal drie gestart moeten worden met roeien als verplicht 
onderdeel. In 2000 en 2021 is de PVP door DDS georganiseerd. Vorig jaar was hij bij Orca in Utrecht met rond de 65 
deelnemers. 

Hoe vond jij het Misha? In 2021 heb ik voor het eerst meegedaan. Omdat DDS de wedstrijd organiseerde was dit een 
laagrempelige manier om een keer aan een wedstrijd mee te doen. Dat was mijn allereerste sportwedstrijd ooit! 
Sindsdien heb ik in 2022 de Trom Boatrace gevaren en dus de PVP. 



   
Ik vond het hardlopen zwaar want daar had ik weinig voorbereiding voor maar de andere onderdelen gingen goed. Ik heb 
overnacht in Utrecht dus kon uitgeslapen de tweede dag starten. 

Hoe ging het bij jou Wouter?
Ik heb geschaatst, niet hard gelopen. Het schaatsen en fietsen ging goed, het roeien helaas niet. Gelukkig is het een héél 
leuke wedstrijd om aan deel te nemen dus ik heb het alsnog erg naar mijn zin gehad. 

Waarom is deze wedstrijd zo leuk om te starten?
De sfeer is heel goed. Tussen de onderdelen door is er ruimte om met elkaar te kletsen. Je komt vaak veel van dezelfde 
deelnemers tegen dus dat is echt gezellig. Ook doen er echte toppers mee in de verschillende disciplines waarmee je 
samen kan starten en van hun performance kan genieten. 

Kan jij iets noemen Wouter wat jou is bijgebleven van vorige edities? Ik doe al mee sinds 1980. Niet elk jaar maar zeker 
de helft van de edities tot nu toe heb ik wel meegedaan. In 2019 was het in Zwolle. Zij hadden een hottub op het terrein 
staan en een gesponsorde lunch. Ook heb ik meerdere jaren met een vakantieboot met andere deelnemers bij de 
organiserende vereniging aangelegd. We bleven er dan een paar dagen rondom de wedstrijd. 

Heb je nog een tip voor toekomstige deelnemers? Niet de start missen van een onderdeel omdat je té gezellig staat te 
kletsen! En jij Misha? Keep on smiling ook als het zwaar is. Tijdens het hardlopen begroette ik andere deelnemers (je loopt 
6 km heen en weer) met een glimlach en dit gaf een mentale boost aan mezelf en de anderen! 

“De sfeer is héél goed.”



   Wielrennen  (10,8 km)                    Roeien (3,4 km)

Hardlopen (6 km)           Schaatsen (4,8 km)



   Korte Vliet Wedstrijden
Door: Gijs van der Voet (foto volgende pagina)

De afgelopen Korte Vliet is samen te vatten in twee woorden: koud en nat. Toen ik ‘s middags de Chronos van de 
botenwagen aftilde om hem op te riggeren viel het ijs van de romp af. Tijdens het oproeien heeft mijn meefietser, die uit 
Leiden afkomstig is, handig de nare stukjes van de baan aangewezen. Denk hierbij vooral aan stukken waar de kant opeens 
smaller wordt of bruggen waar maar een boot tegelijk doorheen kan. Enkele meters voor elke brug heeft de organisatie 
rode vlaggen op de kant neergezet, de boot die als eerste door de rode vlaggen komt mag als eerste door het bruggat 
heen. Vlak na de tweede brug is het me gelukt om een skiff van Rijnland in te halen, helaas bleef het bij één skiff.

Na de eerste anderhalve kilometer begon het steeds harder te regenen, terwijl er ondertussen een dikke mist begon op te 
trekken. Nu zit er in de Korte Vliet gelukkig maar één bocht, het zicht werd namelijk ernstig belemmerd. Na de finish 
moesten alle boten door blijven roeien om ruimte te creëren voor de boten die nog over de finish moesten komen. Echter 
betekende dit voor alle skiffs dat deze nog 20 minuten de kou en regen moesten doorstaan. Tegen de tijd dat we weer over 
de baan terug mochten roeien naar de vlotten waren vele roeiers al ernstig afgekoeld.

De Korte Vliet Wedstrijden zijn tijdraces over 4,7 km op het Rijn-Schie-Kanaal en de Korte Vliet in Leiden. 



   “Bedankt!”

De Korte Vliet is voorlopig mijn laatste wedstrijd voor DDS aangezien ik nu als student bij Proteus-Eretes roei. 
Ik wil graag iedereen bedanken voor de afgelopen 6 jaar roeiplezier die ik op DDS heb ervaren.



   De BP doet mee!
Op zondag 27 november was de eerste trial van dit seizoen. Het bijzondere van deze trial was dat er ook twee ploegen 

vanuit de Basisproef (BP) mee hebben gedaan.

Ploeg: Op Tandvlees

Wie: Sahar (stuur), Steven, Liesbeth, Bas en Marlies

Lid sinds: Maart 2022

Ervaring: Op zoek naar een doel na de BP hadden sommigen van ons zich al aan de 

Regatta gewaagd. Eind november was het tijd voor de volgende uitdaging: de Trial. 

De wedcie was behulpzaam en volledig in de uitleg. Vol goede moed hebben we een 

schema opgesteld en in steeds wisselende samenstellingen getraind. Wat het precies 

zou betekenen om 4 kilometer hard te roeien, dat ondervonden we op de dag zelf. 

Peter verraste ons met het aanbod om de beide teams van wat tips te voorzien en te 

coachen vanaf de kant. Wat een leuke verrassing, best nodig en heel fijn. In gepaste 

kleding begaven we ons naar de start, onder de bezielende leiding van Sahar hebben 

we ons van onze beste kant laten zien en kwamen we sneller dan onze "concurrent" 

moe maar voldaan over de eindstreep. Al met al een erg leuke ervaring!



   De BP doet mee! (2)

Ploeg: Op Karakter
Wie: Angelique Kloots (stuur), Winnie Olsthoorn, Jennifer Klinkenberg, 
Ellen Dieperink, Sanjeet Desai
Lid sinds: Maart 2022
Ervaring: We deden voor het eerst mee aan de trial en we hadden er 
zin in! En... slecht weer?! Oké snel schakelen, we kunnen dit! Bij het 
naar buiten brengen van de Keereweer riep iemand verbaasd: 'Gaan 
jullie de trial roeien in een C-vier? Wow, respect!' Is dat echt zo 
vreemd? dachten wij. Met lichte spanning, maar nog altijd vol goede 
moed, legden we de boot in het water. Vanwege de drukte op het vlot 
(en iets te veel afwachten en te weinig stemverheffing van onze kant), 
vertrokken we eigenlijk te laat richting Drievliet. Dit resulteerde in een 
vrij fanatieke warming-up. Opgelucht verschenen we aan de start, maar 
toen begon de grote uitdaging pas! 'GO!' riep Angelique en terwijl de 
regen en wind langs ons striemden, hielden wij ons flink. Onderweg 
moedigden we elkaar aan, zagen we sterretjes en zetten we door. Het 
was ontzettend leuk om te doen, écht Op Karakter!



   Nieuwe Nieuwe loods
Op donderdag 8 december is er een informatieavond geweest over het definitieve ontwerp van de nieuwe Nieuwe 
loods. Definitief (!?) dachten de aanwezigen. Ligt alles al vast? Nee, definitief verwijst hier naar het ontwerp van de 
architect. Hij heeft het ontwerp aan de aanwezige leden gepresenteerd. Tevens is het financiële plaatje geschetst. 
Daarna was er gelegenheid voor vragen en opmerkingen. 

Op zondag 22 januari was er een extra presentatie en het ontwerp is te bekijken in de sociëteit. 

Op vrijdag 3 februari wordt tijdens de ALV over de verbouwing van de Nieuwe loods gestemd door alle leden. 
Bijbehorende stukken zijn te vinden op het ledenportaal: https://rvdds.nl/av_3_feb_2023_stukken
Meer informatie over de financiën kan je hier vinden. 

 

https://rvdds.nl/av_3_feb_2023_stukken
https://drive.google.com/file/d/1qN0jDMBcBvxEOPGLJ1R1Ja4K5zJf6hr8/view


   De DDS Pubquiz



   Beste lezer
Kijk, als je 14 december aanwezig was bij deze bijzondere borrel is dit stukje geen verrassing. Als je 14 december 

andere dingen aan het doen was, dan wel. Deze dag midden in december was een gedenkwaardige, luide en 

spannende avond. Er was een Pubquiz in ons fraaie clubhuis.

Ellen, Liesbeth en ik (Marlies R.) zijn in maart als DIZA’tjes begonnen bij DDS en naast het leren roeien, 
verstevigen van onze core en andere spieren, wilden we ook heel graag lid worden van een gezellige vereniging. 
Dat lukte goed, fijne coaches en genoeg andere nieuwe leden met wie we bijvoorbeeld zaterdagen samen konden 
blijven roeien. 

Naast sporten en een boel kopjes thee aan de Vliet hebben we ook onzeker de eerste stapjes naar de 

maandelijkse borrel gezet. Dat viel nog niet mee, alleen komen is best eng. We werden lid van de barcommissie 

en hebben overmoedig bedacht om 14 december dan maar zelf een borrel te organiseren waar leden 

schaamteloos alleen konden aansluiten.

Volgende borrelavond: woensdag 8 februari vanaf 20u



   “Voor herhaling vatbaar!”

Het was leuk. Ongeveer 30 leden, jong, oud, lang-lid, kort-lid, 

zetten we in vijftallen aan tafels en lieten we een naam verzinnen. 

De teams hebben vervolgens in zes rondes ontzettend fanatiek hun 

best gedaan. Uitvoerend artiest en liedje, minister van sport, 

oudste kroeg in Delft, zinkende roeiboot of niet, KruitvatTune, 

eerste burgerroeiclub, bruggen in Delft..   uitdagende vragen leek 

ons zo. Ik geloof dat iedereen het leuk vond en behalve Winnie 

vonden de meesten het moeilijk.

Het team van Winnie won de pubquiz. Eeuwige roem en misschien, 

misschien een idee dat zij voor een volgende borrel iets 

soortgelijks organiseren? Wij vonden het in ieder geval wel iets om 

een keer te herhalen.

Groet,

Marlies, Ellen en Liesbeth



De nieuwe Heren 8 (HCL)
geschreven door Anoeska

Het idee voor deze acht begon in het voorjaar van 2022. Ik stuurde toen al een half jaar de viermet (F4+) en dit had mijn 

passie voor sturen opnieuw aangewakkerd en dan vooral het sturen op wedstrijden. Er gaat voor mij niets boven het gevoel 

dat jíj op dat soort momenten het verschil maakt voor de ploeg. Wanneer je merkt dat jouw roeiers het fysiek zwaar hebben, 

dan schreeuw je ze erdoorheen. Je motiveert ze om meer te geven om een andere boot in te halen. Je herinnert ze eraan hun 

benen te blijven gebruiken. Je helpt ze hun techniek scherp en gelijk te houden. En wanneer ze nóg harder moeten roeien, 

schreeuw je zelf nóg intenser - nee, krijs je - om dat gedaan te krijgen! Totdat je samen over de finish komt en kunt 

nagenieten van dat gevoel van euforie en die adrenalinekick die je krijgt als je weet dat jij (en je roeiers) alles hebben 

gegeven.

Zo’n high smaakt natuurlijk naar meer. Meer snelheid om precies te zijn. En wat is de snelste ploeg op het water? Juist! Een 

Heren Acht. De nodige voorbereidingen voor dat project werden gelijk getroffen: mannen bij elkaar zoeken, coaches vragen, 

en natuurlijk het halen van de SP8 stuurproef.

Mid-juli stapten we voor het eerst met de nieuwe heren acht in de boot. De roeiers waren enthousiast, coach Yung-Qi was 

enthousiast, en ik dus ook. Net als elke nieuwe ploeg zijn we de nodige uitdagingen tegengekomen. Om te beginnen was (en 

is) het vullen van de boot een probleem en het zorgen voor de aanwezigheid van een coach en stuur. Dit hebben we opgelost 

door de groep roeiers uit te breiden en Astrid en Hans als coaches te verwelkomen.

 



   Anoeska: “Ik heb er zin in!”

Met deze groep trainden we voor de wedstrijden in het najaar, de Asopos Najaars, Novembervieren, Lingebokaal en de Korte 

Vliet Wedstrijden. Het hoogtepunt was in mijn ogen de Lingebokaal, waarin we aan het begin van de race technisch zeer 

goede halen hadden en aan het einde een werkelijk epische eindsprint! Een bedankje voor de organisatie in Leerdam 

vanwege het prachtige roeiwater en zonnige november weer is wel op z’n plaats. Het was al met al een geweldige ervaring.

Na een druk najaar met 4 wedstrijden in 5 weken tijd zijn we overgestapt op “gewoon” trainen voor de Head en Heineken in 

maart. Zo’n periode trainen is minder sensationeel dan het starten van de najaarswedstrijden, maar nog steeds leuk.

Zelf houd ik me vooral bezig met de organisatie en het ervoor zorgen dat 

iedereen plezier haalt uit de ploeg. Het zal je verbazen hoe 

onvanzelfsprekend dat is. We hebben allemaal net andere wensen met de 

ploeg en als je dat soort verschillen niet op tijd aankaart, kan dat zorgen 

voor frustraties. Als stuur leid ik dit in goede banen, met als uiteindelijke 

doel dat de rest straks met net zoveel enthousiasme als ik vertrekt naar 

Amsterdam voor de Head en Heineken. Het zullen ongetwijfeld twee 

gezellige, spannende en onvergetelijke weekenden worden!



   Kerstdiner 17 december

Menu

Loempia’s 

Uiensoep 
met brandende croutons

Knolselderij 
op 4 manieren bereid

Hert
 venkel, kappertjes, olĳven, rucolasaus

Panna cotta
crumble, gember, peer

Met dank aan koks: Sahar, Russel, Marlies en Marion
Aankleding: Maja



   De nieuwe oude Skid
We hebben hem even moeten missen, de Skidbladnir, onze geliefde S2 dubbeltwee. 
Vanaf maart ‘22 heeft de boot in het materiaalhok gelegen. Hier is zij door de leden 
van het materiaalgilde groots opgeknapt. Je zou het al bijna weer vergeten maar de 
aanleiding was één scheur in het dek. Althans, dat leek zo maar bij nadere inspectie 
bleken er héél veel scheuren in de boot te zitten. “Zo lek als een mandje”! 

Dit is er, onder andere, gedaan aan de boot:

● Open snijden en op de kop laten drogen 
(kost veel tijd)

● Scheuren herstellen in dek en in de lak
● Waterkering herstellen
● Punt opvullen
● Voetenbordstrips vervangen
● Nieuwe doppen
● Nieuwe slidings
● Striping vernieuwen
● Riggers schuren en lakken en….



  Skíðblaðnir
Wetenswaardigheden over de Skidbladnir:

● Gekocht in 1998 voor 22.554 gulden

● Gefinancierd door Het Meisjeshuis, Oude Delft 112 (1769)

● Bedoeld voor junior wedstrijdroeiers

● Vernoemd naar een schip uit de Noorse mythologie

● In 2016 ook uit de vaart geweest vanwege een aanvaring met de Oude Tolbrug

Omdat de boot zo lang uit de vaart is geweest, zal deze binnenkort opnieuw te 
water worden gelaten, samen met het dopen van twee nieuwe boten. 



  Een goed begin is de halve Ringvaart!

Tijdens de trainingen focus je vooral op het roeien van langere afstanden, het is beter om de kilometers in minder dagen 

te roeien dan deze over een lange tijd uit te spreiden. Probeer minimaal 200 kilometer in totaal, maar het liefste 100 

kilometer per maand te roeien in de laatste 3 maanden. Pas minimaal 5 trainingen van meer dan 20 km in. Bijvoorbeeld 

vanaf DDS richting de sluis in Leidschendam of naar de andere bij de Euromast. Kijk tijdens deze trainingen of je goed in 

de boot zit en oefen korte stops om even te eten en te drinken. Het zogenaamde “zitvlees” kweken, 100 km is niet niks.

  

We zijn net aan 2023 begonnen en voor sommigen is dit het jaar dat ze de welbekende 
Ringvaart varen, een behoorlijke uitdaging! Maar hoe bereid je je optimaal voor op deze 
tocht? Laurens-Jan, die hem 2x geroeid en 3x gecoacht heeft, geeft in dit artikel een mooie 
opzet voor het roeien en begeleiden.

Als roeier is het ondanks de afstand en de bijkomende pijn en vermoeidheid vooral een 

leuke dag om te roeien! Je ziet heel veel boten op het water, iedereen is gefocust om de 

eindstreep te halen en er zijn vele toeschouwers langs de kant voor de nodige externe 

motivatie: Geniet van de dag en let niet teveel op het halen van een mooie tijd. Dit is ook 

het doel van de voorbereiding: Je doet het voor jezelf, doe dus dingen waar je energie van 

krijgt en het plezier in het roeien behoud!



   48e Ringvaart: 31 mei 2023

Doordat je een lange tijd roeit, moet je meer op techniek en souplesse roeien dan op kracht. De belangrijkste punten 

hierbij zijn dat je niet teveel met je rug roeit, een goede houding hebt en dat je een iets sneller tempo roeit dan 

verwacht. Een korte snellere haal is minder belastend voor je lichaam dan een langzame krachtige haal. Val dus niet 

helemaal met je rug naar achteren, maar stop al bij 100°, train hier ook op!

Bepaal vooraf als ploeg samen met de stuur en coach waar en wanneer je stopt, is dit na zoveel tijd of zoveel kilometer. 
Houd met het eten ook rekening dat veel eten zoet is (pannenkoeken, gelletjes, bananen etc.), neem voor de afwisseling 
ook wat hartigs of zouts mee, zoals pastasalade of soep. Maak elkaar ook duidelijk dat het erom gaat dat je alleen met 
elkaar de eindstreep haalt. De zwakste schakel bepaalt, hoe vervelend het misschien ook is, het tempo van de ploeg!

Op de dag zelf gaat het zoals gezegd vooral om het genieten van het roeien op prachtig roeiwater. Maar houdt daarna in 
de gaten of je genoeg eet en drinkt, niet alleen als roeier, maar ook als begeleider. Wees als begeleider en roeier ook 
duidelijk: Geef aan als iemand niet genoeg drinkt of eet en geef zelf aan wanneer je op je limiet zit. 

Wat je eigenlijk ook alleen weet als je zelf de Ringvaart hebt geroeid, is dat hij eigenlijk maar 88 km lang is. Na 
Leidschendam is het water namelijk bekend en staan er zoveel mensen, waaronder veel DDS’ers, aanmoedigend langs de 
kant. Hierdoor komen je beste halen soms nu pas tevoorschijn, je hebt natuurlijk al een hele dag kunnen oefenen!

Veel succes aan iedereen die dit jaar de Ringvaart gaat roeien en die daarna tot een select groepje roeiers hoort!



   Tips!
Als afsluiter ook nog enkele korte tips van Laurens-Jan:

●  “Je eerste Ringvaart is de zwaarste, dan weet je nog niet hoe ver 100 km echt is. Als je dit samen met een ploeg roeit, help je 
elkaar om dit uit te vinden.”

● Vergeet je boot niet goed op te riggeren.
● Mocht het nodig zijn, wissel dan maximaal 1 maand van te voren nog van boot.
● Je kunt afwisselen van kussentje en het ‘rauwe’ bankje om zo comfortabel mogelijk te zitten.
● Als je als ploeg met muziek wilt roeien, vooral doen! Stem wel de muziek met elkaar af.



   De riem

Hoi, mijn naam is Marlies van der Lugt. De tweede Marlies van DDS, en inmiddels is er alweer een derde Marlies. 
Verwarrend allemaal. Armand gaf mij de riem door: dat is al het tweede stokje dat hij mij overdroeg! Toen ik in 2018 
lid werd van DDS sloot ik mij al snel aan bij de barcommissie, waar Armand de scepter zwaaide. Tegenwoordig 
probeer ik daar de bups wat bij elkaar te houden, nadat Armand mij onder het genot van patatjes bij de Makro de 
kneepjes van het vak uitlegde. Afijn, hoewel Armand me introduceerde als roeifanaat, heb ik sinds de net-verloren 
Spaarne Lenterace afgelopen mei geen haal meer gemaakt. 

Toen werd het minimensje in mijn buik te groot en sterk waardoor 
het voor de buikspiertjes niet meer verantwoord was door te 
roeien. Maar… het wachten langs de kant was het meer dan waard, 
want 13 november 2022 werd onze zoon Joris geboren! Een echte 
DDS baby, want zijn papa Sander is geregeld langs de kant te vinden 
als coach en skifft graag de trial of zijn favoriete wedstrijd de PVP.



   Volgende riem: Wouter Op den Velde

Afijn, het sportieve doel van dit jaar is dat ik bij de volgende Spaarne Lente Race weer in de boot zit bij mijn 
ploeg Chapeau. Dat we daar dan revanche kunnen nemen op de Bijtjes die er net met de winst vandoor 
gingen. Daarnaast hoop ik snel weer te kunnen tweezonderen met mijn zonderpartner Janneke. Wij 
proberen bij DDS de finesse van onze U23 plak in 2015 (toen nog lid van Proteus-Eretes) te evenaren. Een 
onmogelijke opdracht, gezien de trainingsarbeid sinds die jaren drastisch is afgenomen. Maar goed, in het 
niet al te druk bezette veteranen 2-veld wanen wij ons soms nog even de koninginnen van de Amstel.

Over de PVP gesproken, het was echt ontzettend 
gezellig om de Corona editie van 2021 bij DDS te 
organiseren! Het plannen en uitvoeren van de 
tijdwaarneming heb ik als een goed samenspel met 
Wouter ervaren. En laat de Opdenvelde nou ook mijn 
favoriete bootje op DDS zijn. Wouter heeft natuurlijk 
al een enorme DSS carrière achter de rug, maar 
misschien wil hij ons bijpraten over de laatste jaren?



   Rondje Delftse Hout
Onlangs bedacht een paar leden dat het leuk zou zijn om wat meer te gaan roeien in de Delftse Hout. Dat gebeurt tot op 
heden slechts incidenteel, bijvoorbeeld als iemand het weergaloze plan opvat om een wherry over de sluis aan de 
Tweemolentjeskade heen te tillen. Of als er eens een acht aan het einde van haar leven is en de laatste meters op de Grote 
Plas worden verroeid. Toch zonde eigenlijk, dat we van zo'n mooi gebied om de hoek nauwelijks gebruik maken.

Daarom kondigen wij een roeiwedstrijd aan in de Delftse Hout! We gaan met C2+ boten een parcours van een kleine 2,5 
kilometer afleggen. Start en finish komen bij Knus te liggen. De wedstrijd krijgt de vorm van een tijdrace die we om de 
beurt in twee boten starten. Een en ander moet nog precies uitgewerkt worden en daartoe gaan we in de komende weken 
proefrondjes varen. Onderdeel daarvan is hoe we veilig een C2 van de Tweemolentjeskade naar Knus tillen.

Een datum hebben we al geprikt: zondag 30 april!
Zet het vast in je agenda. We houden je op de 
hoogte over inschrijvingen en verdere info.

Met sportieve groet,
Marlon en Misha



   Agenda

• Wil je weten wanneer er wedstrijden, toertochten en marathons zijn? 
Check: https://roeievenementen.knrb.nl/ voor de actuele agenda.

• DDS kalender: https://portal.rvdds.nl/Kalender  

Uitgelicht: 3 februari ALV met stemming door de leden over de 
verbouwing van de nieuwe Nieuwe loods, komt allen! 

De volgende editie van de Slaggaard verschijnt 
in de lente.

Heb je een leuk idee voor de nieuwe Slaggaard: slaggaard@rvdds.nl

https://roeievenementen.knrb.nl/
https://portal.rvdds.nl/Kalender

